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Przed rozpoczęciem sesji, Z-ca Burmistrza P. Aneta Kowalewska poinformowała, że grupa 

wyszkowskiej młodzieży z programu „Profilaktyka a Ty”, zagrała w spocie przeciwko 

dopalaczom „Taki z Ciebie mocarz, a umierasz”. 29 lipca młodzież z Wyszkowa 

i Leszczydołu Nowin gościła w siedzibie Ministerstwa Spraw Wewnętrznych, gdzie odbyła 

się konferencja prasowa dla mediów, inaugurująca kampanię. Młodzież wystąpiła w tle 

przemawiającej Pani Premier - Ewy Kopacz. Uwaga zwrócona została również na aktorów-

amatorów oraz twórców spotu, a Gmina Wyszków przedstawiona została jako pozytywny 

przykład ochrony młodzieży przed nałogami i społecznymi zagrożeniami. 
 

 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 10.05.  

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia 

sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła 

następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 25 czerwca 2015 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za czerwiec 2015 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2022; 

2) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2015 rok; 

3) zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie; 

4) przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Osiedla nr 9 utworzonego w mieście 

Wyszków na temat projektu statutu osiedla; 

5) powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników sądowych. 

9. Sprawozdanie za 2014 r. z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy 

„SOTERIA” w Wyszkowie. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 

W sprawie porządku obrad, Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek, aby do 

porządku obrad, po punkcie 8.5 wprowadzić: 
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 punkt 8.6 – uchwałę w sprawie przyjęcia i wdrażania do realizacji „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Wyszków”; 

 punkt 8.7. – uchwałę w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu 

w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej 

Poleskiej; 

 punkt 8.8 – uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Przedszkola nr 7 w Wyszkowie. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad przez aklamację został wybrany P. Krzysztof Sobieski. 
 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków przez aklamację zostali wybrani: 

1.  P. Kazimiera Białek; 

2. P. Jan Abramczyk; 

3. P. Wojciech Rojek. 
 

Ad. 5. 

Protokół z IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 25 czerwca 2015 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za czerwiec 2015 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7 

Radny - P. Adam Szczerba spytał: 

1) czy urząd coś wie na temat ogólnopolskiego konkursu dla samorządów „Aktywne 

przejścia dla pieszych”, którego inicjatorem jest Fundacja PZU?  

2) czy Gmina poczyniła jakieś kroki w sprawie wybudowania ścieżki rowerowej (drogi dla 

rowerów) na odcinku od Rybienka Leśnego do Lucynowa? P. Szczerba uważa, że jeżeli 

jest taka możliwość, to taką ścieżkę powinno się wybudować. Zaproponował dwa 

rozwiązania realizacji tego zadania: budowa drogi dla rowerów w lesie (taka sama jak jest 

z Wyszkowa do Leszczydołu Nowin) lub zwężenie poboczy pasa drogowego istniejącej 

drogi i wydzielenie oddzielnego pasa dla rowerów; 

3) czy można objąć kamerą zainstalowaną przy urzędzie, punkt turystyczny, znajdujący się 

w parku przy placu zabaw dla dzieci?  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski odpowiadając na zadane pytania, poinformował, że co 

do konkursu ogłoszonego przez PZU, to nie zna tematu, więc odpowiedź zostanie udzielona 

radnemu na piśmie. Co do wybudowania ścieżki rowerowej z Rybienka Leśnego do 

Lucynowa, Burmistrz poinformował, że może być z tym problem, ponieważ droga ta nie jest 

do końca drogą gminną. Teraz, gdy została wybudowana obwodnica, najprawdopodobniej 

stanie się ona droga wojewódzką. To samo dotyczy również ulicy Białostockiej. Co do samej 
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ścieżki rowerowej, Burmistrz uważa, że budowa jej przez las, raczej nie wchodzi w rachubę, 

ponieważ tam są bagna i teren jest podmokły. Można natomiast rozważyć możliwość 

wybudowania chodnika i ścieżki rowerowej w istniejącym pasie drogowym, ale w pierwszej 

kolejności trzeba uregulować tytuł własności tej drogi. Co do objęcia kamerą punktu 

turystycznego w parku, Burmistrz poinformował, że odpowie na to pytanie na końcu sesji.   

Radny - P. Adam Szczerba poinformował, że w sprawie konkursu ogłoszonego przez PZU, 

nie ma potrzeby udzielania odpowiedzi na piśmie. Poinformował, że ideą i celem konkursu 

jest zaangażowanie samorządów i społeczności lokalnych w działania na rzecz poprawy 

bezpieczeństwa pieszych. Zadaniem uczestników konkursu jest wytypowanie i zgłoszenie 

poprzez swoje gminy, niebezpiecznych przejść dla pieszych, które należy zmodernizować. 

Zwycięży dwadzieścia najniebezpieczniejszych miejsc, które wytypują internauci i komisja 

konkursowa. Zarządcy dróg publicznych, w tym samorządy, przystępują do konkursu przez 

wypełnienie formularza, w którym należy wskazać niebezpieczne przejście i uzasadnić 

wybór. Każdy uczestnik może zgłosić nie więcej niż pięć miejsc. Nagrodą jest wyposażenie 

niebezpiecznych przejść w oświetlenie, które zapala się, gdy pieszy zbliża się do pasów, maty 

antypoślizgowe oraz system stale święcących „kocich oczek”. Konkurs rozpoczął się 22 lipca 

i będzie trwał do końca sierpnia. Drugim jego etapem będzie głosowanie - od 1 do 28 

września. W każdym tygodniu wybieranych będzie pięć lokalizacji. Jedną wybiorą internauci 

w głosowaniu (decyduje największa liczba głosów), a cztery wytypuje komisja konkursowa. 

Budowa aktywnego przejścia dla pieszych w realny sposób zwiększy bezpieczeństwo 

mieszkańców w najbliższej okolicy. P. Szczerba uważa, że warto wziąć udział w konkursie 

i zachęcić mieszkańców do aktywnego udziału w głosowaniu. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski spytał P. Szczerbę, które przejścia dla pieszych radny 

ma na myśli? 

Radny - P. Adam Szczerba poinformował, że nie ma jeszcze wybranych przejść, ale w ciągu 

jednego – dwóch dni jest w stanie je sprecyzować. 

Radna - P. Kazimiera Białek podziękowała wszystkim, którzy przyczynili się do 

wybudowania część ulicy Słonecznej w Lucynowie. Podziękowała również pracownikom 

Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Rolnictwa za bardzo dobrą współpracę, 

pomimo braku naczelnika w tym Wydziale.  
 

Ad. 8. 

1) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2022. Poinformował, że w załączniku 

Nr 1 do uchwały, dokonano następujących zmian: 

1) w 2015 roku zmieniono kwoty dochodów i wydatków, w tym wydatków majątkowych; 

2) w latach następnych dokonano zmian:  

a) zwiększono w 2016 r. dochody ze sprzedaży mienia o kwotę 3.000.000 zł i są to 

planowane dochody ze sprzedaży nieruchomości zajmowanej przez Przedszkole Nr 3 

w Wyszkowie, które ma zostać przeniesione na ul. Meliorantów; 

b) zwiększono wydatki majątkowe na zadanie: „Budowa energooszczędnego budynku 

przedszkola przy ul. Meliorantów w Wyszkowie” w latach 2016 i 2017 o łączną kwotę 

7.168.266 zł, co spowodowało wzrost deficytu budżetu; 
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c) zwiększono kwotę zaciąganych kredytów i pożyczek w latach 2016 i 2017 

w szczególności poprzez  zaciągnięcie pożyczki w NFOŚiGW w kwocie do 

1.437.500 zł na sfinansowanie planowanego deficytu Gminy Wyszków w związku 

z realizacją w/w inwestycji. Kwota pożyczki uruchamiana będzie w dwóch latach: 

w 2016 - 1.365.625 zł i  w 2017 - 71.875 zł; 

d) dostosowano kwoty przychodów i rozchodów budżetu, stosownie do zmian w zakresie 

kwoty zaciąganych pożyczek jak i ich spłat. 

Następnie Skarbnik przedstawił zmiany, które zostały wprowadzone w załączniku Nr 2: 

1) Wprowadzono następujące przedsięwzięcia, które zostały zapisane w przyjętym przez 

Radę Miejską Planie Gospodarki Niskoemisyjnej: 

a) zwiększenie efektywności energetycznej Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

– modernizacja obiektów sportowych w latach 2015 – 2018 (wydatki majątkowe); 

b) wprowadzenie rozwiązań energooszczędnych w gminnych obiektach użyteczności 

publicznej - modernizacja gminnych obiektów użyteczności publicznej – Biblioteka, 

Wyszkowski Ośrodek Kultury w latach 2015-2018 (wydatki majątkowe); 

c) wymiana oświetlenia ulicznego na energooszczędne w latach 2015-2018 (wydatki 

majątkowe); 

d) wdrożenie pakietu rozwiązań komunikacyjnych mających na celu ograniczenie emisji 

CO2 – budowa obwodnicy śródmiejskiej Wyszkowa et. III i IV w latach 2015-2018 

(zadanie to zastępuje zapisane w poprzednich uchwałach przedsięwzięcie: „Poprawa 

atrakcyjności terenów inwestycyjnych w Wyszkowie”); 

e) przeprowadzenie kampanii promującej działania niskoemisyjne w latach 2016 – 2018 

(wydatki bieżące). 

2) Dokonano przesunięć w realizacji  przedsięwzięć zapisanych w wykazie: 

a) Zmniejszono wartość zadania „Modernizacja ulicy Handlowej” – w związku 

z realizacją zadania w bieżącym roku. 

b) Przesunięto w czasie realizację zadań: 

 budowa drogi w Lucynowie, 

 przebudowa mostu w Kamieńczyku, 

 przebudowa ulic na osiedlu Zakręzie. 

3) Usunięto z uchwały przedsięwzięcia, których realizacja byłaby nieuzasadniona 

ekonomicznie: 

a) budowa kanalizacji sanitarnej w Leszczydole Pustkach, Leszczydole Działkach 

i Leszczydole Podwielątki; 

b) budowa kanalizacji sanitarnej w Leszczydole Starym, Leszczydole Pustkach; 

c) budowa kanalizacji sanitarnej w Lucynowie, Lucynowie Dużym, Tumanku; 

d) budowa kanalizacji sanitarnej w Olszance i Sitnie; 

e) budowa sieci tras rowerowych w ramach rozwoju markowego produktu 

turystycznego; 

f) budowa ulicy Szpitalnej; 

g) budowa wodociągu na Osiedlu Nad Bugiem. 
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Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr X/92/15 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2015 – 2022. 
 

2) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2015 rok. Poinformował, że najważniejsze zmiany to: 

1. w dochodach: 

1) zmniejszenie dotacji na budowę ulic Zapole i Geodetów (rozstrzygnięto przetarg)        

-600.987 zł; 

2) zwiększenie rezerwy oświatowej o środki dla dzieci ze specjalnymi potrzebami 

50.950 zł; 

3) wpływy z różnych dochodów w szkołach podstawowych   9.615 zł; 

4) wpływy z różnych dochodów w przedszkolach   344 zł; 

5) dotacja na wykonanie dokumentacji budowy przedszkola przy ul. Meliorantów 

(„Lemur”)   40.312 zł; 

6) wpływy z różnych dochodów w gimnazjach  1.850 zł; 

7) dotacja na realizacje projektu „Eko uczniowie”  34.307 zł; 

W drodze autopoprawki Burmistrza wprowadzono: 

8) wpływy z odsetek w gospodarce gruntami i nieruchomościami   118.000 zł 

9) wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek samorządu terytorialnego  

85.000 zł; 

10) dotacja z budżetu państwa dla gimnazjów na zakup podręczników  18.292 zł; 

11) dotacja z budżetu państwa dla szkół podstawowych na zakup podręczników 25.259 zł; 

12) zmniejszenie wpływów z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi               

-98.000 zł. 

2. w wydatkach: 

1) budowa drogi gminnej w Rybnie   600.000 zł; 

2) budowa ulic Skrajnej i Bukowej w Skuszewie  250.000 zł; 

3) budowa ul. Chopina   –780.000 zł; 

4) budowa ul. Leśnej w Gulczewie etap II (zakończono zadanie)   –120.000 zł; 

5) budowa ul. Ratuszowej   10.000 zł; 

6) budowa ulic Zapole i Geodetów   -600.987 zł (zgodnie ze zmniejszoną dotacją); 

7) przebudowa Placu Wyzwolenia – m.in. renowacja płaskorzeźb  65.000 zł; 

8) budowa kanalizacji deszczowej – ul. 3 Maja i ul. Szpitalna   -25.000 zł; 

9) wykupy gruntów   167.654; 

10) wypłaty z tytułu gwarancji i poręczeń   -400.725 zł; 

11) szkoły podstawowe – wydatki bieżące  9.157 zł; 

12) szkoły podstawowe – zakup pomocy naukowych i dydaktycznych z rezerwy 

oświatowej  50.950 zł; 

13) budowa boiska przy szkole podst. w Leszczydole Nowinach (projekt)  15.000 zł; 
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14) przedszkola – wydatki bieżące  -3.198 zł; 

15) budowa placu zabaw przy Przedszkolu Integracyjnym Nr 4   16.000 zł; 

16) budowa przedszkola przy ul. Meliorantów (dokumentacja)  15.390 zł; 

17) gimnazja – wydatki bieżące  825 zł; 

18) pracownia komputerowa w Gimnazjum Nr 2   15.000 zł; 

19) zakup rejestratora do monitoringu w Gimnazjum Nr 2   5.000 zł; 

20) świetlice szkolne – dodatkowe wynagrodzenia roczne  -825 zł; 

21) doświetlenie przejść dla pieszych na ul. Białostockiej (m.in. przy Kościele Św. 

Idziego, przy cmentarzu)  30.000 zł; 

22) wymiana oświetlenia ulicznego na energooszczędne (zgodnie z Planem Gospodarki 

Niskoemisyjnej)  150.000 zł; 

23) realizacja projektu „Eko uczniowie”  42.150 zł; 

24) wykonanie koncepcji kanalizacji sanitarnej w okolicach ul. Żytniej  20.000 zł; 

25) budowa placu zabaw na os. Zakręzie – zwiększenie o 15.000 zł. 

W drodze autopoprawki Burmistrza wprowadzono: 

26) zakup podręczników dla gimnazjów   18.292 zł; 

27) zakup podręczników dla szkół podstawowych   25.259 zł; 

28) wprowadzenie rozwiązań energooszczędnych w gminnych obiektach użyteczności 

publicznej - modernizacja gminnych obiektów użyteczności publicznej – Biblioteka, 

Wyszkowski Ośrodek Kultury   10.000 zł; 

29) zwiększenie efektywności energetycznej WOSiR   10.000 zł; 

30) zwiększenie dotacji na remont pływalni (po zapytaniach o cenę)   75.000 zł. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr X/93/15 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2015 rok. 
 

3) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie. Poinformował, że Gmina planuje zaciągnąć pożyczkę z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie z przeznaczeniem na 

sfinansowanie planowanego deficytu Gminy Wyszków w roku budżetowym 2016 i 2017 

przewidzianego w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2015-2022 w związku 

z realizacją w 2016 r. i 2017 r. inwestycji gminnej pn.: „Budowa energooszczędnego budynku 

przedszkola przy ul. Meliorantów w Wyszkowie” w wysokości do 1.437.500 zł. 

Uruchomienie pożyczki ma nastąpić w 2016 r. w kwocie do 1.365.625 zł i w 2017 r. 

w kwocie do 71.875 zł - pod warunkiem wystąpienia w uchwale budżetowej na 2016 r. 

i 2017 r. potrzeby sfinansowania planowanego deficytu z przeznaczeniem na realizację 

zadania, o którym mowa wyżej. Źródłem pokrycia będą wpływy z tytułu podatku 

dochodowego od osób fizycznych, natomiast zabezpieczenie środków, następuje w formie 

weksla in blanco na warunkach określonych w umowie i deklaracji do weksla. Spłata 
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pożyczki nastąpi w latach 2017-2022. Skarbnik dodał, że jeżeli wybudowany budynek 

osiągnie klasę A efektu ekologicznego, to wówczas 70% pożyczki może zostać Gminie 

umorzone. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr X/94/15 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
 

4) Sekretarz Gminy - P. Teresa Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Osiedla nr 9 utworzonego w mieście 

Wyszków na temat projektu statutu osiedla. Poinformowała, że na poprzedniej sesji Rady 

Miejskiej w dniu 25 czerwca, została podjęta uchwała w sprawie utworzenia Osiedla Nr 9 

w Wyszkowie – jednostki pomocniczej na terenie miasta Wyszków, obejmującej tereny 

położone pomiędzy ul Dworcową, Prostą, I AWP i Stefana Okrzei. Zgodnie z procedurami, 

w następnej kolejności, powinna zostać podjęta uchwała, dotycząca przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami tego Osiedla w sprawie treści statutu, a na końcu – zatwierdzenie 

tego statutu. Przeprowadzenie konsultacji umożliwi mieszkańcom Osiedla wyrażenie 

pisemnych opinii, zgłaszania uwag i propozycji do przedłożonego projektu statutu. Projekt 

zostanie wyłożony do publicznego wglądu na okres 14 dni w Urzędzie Miejskim w Biurze 

Rady Miejskiej u P. Bożeny Czerwińskiej (pokój nr 144), będzie również dostępny na stronie 

internetowej oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego. O terminie wyłożenia projektu 

statutu, mieszkańcy zostaną powiadomieni poprzez umieszczenie informacji na tablicach 

ogłoszeń i na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. Po upływie terminu konsultacji, 

Burmistrz przedstawi Radzie wyniki konsultacji oraz poda je do publicznej wiadomości. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr X/95/15 w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

Osiedla nr 9 utworzonego w mieście Wyszków na temat projektu statutu osiedla. 
 

5) Sekretarz Gminy - P. Teresa Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników sądowych. 

Poinformowała, że Prezes Sądu Okręgowego w Ostrołęce podał do wiadomości, że na 

kadencję 2016 – 2019 Rada Miejska w Wyszkowie powinna wybrać do Sądu Okręgowego 

w Ostrołęce: dwóch ławników do orzekania w sprawach cywilnych i dwóch ławników do 

orzekania w sprawach karnych oraz do Sądu Rejonowego w Wyszkowie: ośmiu ławników do 

orzekania w sprawach rodzinnych i nieletnich. Termin zgłaszania kandydatów, upłynął 

30 czerwca br. Uprawnione podmioty, zgłosiły dwunastu kandydatów na ławników, w tym: 

dziesięciu do Sądu Rejonowego w Wyszkowie (zapotrzebowanie na ośmiu ławników) oraz po 

jednym kandydacie do Sądu Okręgowego w Ostrołęce – wydział cywilny i wydział karny. 
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P. Sekretarz poinformowała, że wybory na ławników przeprowadza Rada Miejska 

w wyborach tajnych, do końca października br. Zgodnie jednak z ustawą - Prawo o ustroju 

sądów powszechnych, przed przystąpieniem do wyborów ławników, Rada Miejska powołuje 

zespół, który przedstawi na sesji swoją opinię o zgłoszonych kandydatach w szczególności 

w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. Zespół ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników ma za zadanie przeprowadzenie analizy dotyczącej aspektów 

formalno-prawnych, tj. zgodności dokonanych zgłoszeń z przepisami określonymi w ustawie 

– Prawo o ustroju sądów powszechnych oraz rozporządzeń wykonawczych. P. Goździewska 

dodała, że w skład Zespołu może wchodzić dowolna ilość osób i nie muszą to być tylko radni. 

Zespół zapoznaje się również z informacją o kandydatach, uzyskaną z Krajowego Rejestru 

Karnego oraz z Komendy Wojewódzkiej Policji. Następnie P. Goździewska poinformowała, 

że Prezes Sądu Rejonowego w Wyszkowie, do składu Zespołu, zgłosił Sędziego Sądu 

Rejonowego w Wyszkowie – Panią Beatę Łaba. 

Opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Miejskiej oraz poinformował, że radni na powyższym posiedzeniu 

zaproponowali, aby do Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, weszły te same 

osoby, które należały do niego 4 lata temu, czyli: P. Teresa Goździewska, P. Lucyna 

Sosnowska, P. Krzysztof Sobieski i P. Jan Abramczyk. Piątą osobą byłaby osoba wskazana 

przez Prezesa Sądu Rejonowego w Wyszkowie. 

P. Goździewska, P. Sosnowska, P. Sobieski i P. Abramczyk wyrazili zgodę na pracę 

w Zespole. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr X/96/15 w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników sądowych. 
 

6) Inspektor w Wydziale Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa i Rolnictwa - 

P. Marta Ciuraj–Makarewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Wyszków”. Poinformowała, że powyższy Plan 

został przyjęty przez radnych na sesji w dniu 28 maja 2015 r. Dzisiejsza zmiana, polega na 

dodaniu w tytule uchwały słowa „wdrażania”, ponieważ taki jest wymóg Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. Bez tej zmiany, urząd 

nie będzie mógł prawidłowo rozliczyć się z pozyskanych środków zewnętrznych. Dodała, że 

załącznik do uchwały, w którym zawarta jest treść całego Planu, nie ulega zmianie. 

Komisje nie zajmowały się projektem omawianej uchwały.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr X/97/15 w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej 

dla Gminy Wyszków”. 
 

7) Sekretarz Gminy - P. Teresa Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

utworzenia obwodu głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do 

Senatu Rzeczypospolitej Polskiej. Poinformowała, że Prezydent RP – P. Bronisław 

Komorowski zarządził wybory do Sejmu i Senatu na 25 października br. W związku z tym, 
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tak jak przy każdych poprzednich wyborach, Rada Miejska powinna utworzyć odrębny 

obwód głosowania w szpitalu, jeżeli w dniu wyborów, będzie przebywało w nim co najmniej 

15 wyborców.  

Komisje nie zajmowały się projektem omawianej uchwały.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr X/98/15 w sprawie utworzenia obwodu głosowania w wyborach 

do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej. 
 

8) Z-ca Burmistrza - P. Aneta Kowalewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Przedszkola nr 7 w Wyszkowie. 

Poinformowała, że skarga dotyczy braku pisemnej odpowiedzi na złożone przez Skarżącą 

pismo oraz – wg Skarżącej - niezgodnego z prawem, przyjęcia dziecka do Przedszkola Nr 7. 

P. Kowalewska oświadczyła, że po wyjaśnieniu sprawy, szczegółowym omówieniu jej na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej oraz po konsultacjach z prawnikami, 

proponuje, aby skargę tę uznać za bezzasadną. 

Komisje zapoznały się ze sprawą na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr X/99/15 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Przedszkola nr 7 w Wyszkowie. 
 

Ad. 9. 

Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy „SOTERIA” - P. Hanna Wargocka 

przedstawiła Sprawozdanie za 2014 r. z działalności „SOTERII” (załącznik nr 3 do 

protokołu). 

Przewodnicząca Rady - P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim pracownikom 

Soterii za oddanie oraz za bardzo ciężką i niezwykle odpowiedzialną pracę. 
 

Ad.10. 

Sołtys Lucynowa Dużego - P. Eugeniusz Zaremba podziękował Burmistrzowi, Z-cy 

Burmistrza, Dyr. OPS oraz wszystkim tym, którzy bardzo szybko zareagowali i pomogli 

rodzinom z Lucynowa Dużego, poszkodowanym podczas ostatniej wichury. Poinformował, 

że niezbędne środki zostały lub zostaną niedługo tym rodzinom przekazane. Uważa, że przy 

okazji tych zdarzeń, można zastanowić się nad utworzeniem jakiegoś funduszu na rzecz osób 

poszkodowanych w takich właśnie „nietypowych przypadkach”. 

Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska poinformowała, że Ośrodek Pomocy Społecznej 

przekazał już środki wszystkim poszkodowanym, a komisja, która została powołana do 

oszacowania szkód, wystąpiła do wojewody o dodatkowe środki. P. Kowalewska 

poinformowała również, że rozmawiała z ubezpieczycielem, aby przyspieszyć wypłaty 

wszystkim poszkodowanym. Natomiast co do zbiórki środków dla tych rodzin, 

P. Kowalewska uważa, że trzeba najpierw porozmawiać z tymi osobami, czy chcą takiej 

pomocy i dopiero taką pomoc organizować. Następnie P. Kowalewska zaprosiła wszystkich 

na obchody 71 rocznicy wybuchu Powstania Warszawskiego (1 sierpnia, godz. 17°°, przy 

pomniku Gloria Victis). 
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Przewodnicząca Rady - P. Elżbieta Piórkowska wyraziła ubolewanie i przekazała wyrazy 

współczucia dla wszystkich, którzy zostali poszkodowani podczas ostatnich wichur. 

Poinformowała, że jeżeli można jakoś pomóc tym rodzinom, to radni jak najbardziej 

deklarują swoja pomoc. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski odpowiadając na pytanie P. Szczerby, dotyczące 

rozszerzenia monitoringu na punkt turystyczny w parku, poinformował, że nie ma 

możliwości, aby tą samą kamerą objąć i plac zabaw i punkt turystyczny. Rosnące tam drzewa 

i rozłożyste gałęzie, zasłaniają widok na punkt. Poza tym zainstalowany tam monitoring, jest 

monitoringiem wewnętrznym, więc teren ten, nie znajduje się pod obserwacją policji. Żeby to 

miejsce mogło być obserwowane, trzeba byłoby rozbudować centrum monitoringu i zatrudnić 

dodatkowe osoby. Następnie Burmistrz zaprosił wszystkich na obchody 130 –lecia powstania 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Kamieńczyku oraz na IV Festiwal Miodu i Chleba, również 

w Kamieńczyku. 

Sołtys Kamieńczyka - P. Marek Curuł również zaprosił wszystkich na uroczystości 

w Kamieńczyku, które rozpoczną się 2 sierpnia o godz. 11°°.  

Radny - P. Piotr Turek w imieniu mieszkańców Rybienka Starego, podziękował 

Burmistrzowi i wszystkim radnym za wykonanie ciągu pieszo-jezdnego i zamontowanie lamp 

ulicznych przy ul. Złotej. 

Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że w lipcu odbyło się wyjazdowe posiedzenie 

Komisja Finansów i Gospodarki, podczas którego dokonano przeglądu wybranych ulic 

i chodników w mieście. Komisja stwierdziła, że na dwanaście skontrolowanych odcinków, 

dziesięć kwalifikuje się do naprawy. W związku z powyższym, Komisja zwróciła się do 

urzędu o oszacowanie kosztów tych napraw, aby można było te najbardziej niebezpieczne 

i najbardziej pilne, wziąć pod uwagę przy tworzeniu budżetu na następny rok.  

Radny - P. Andrzej Piątek przypomniał wszystkim o możliwości korzystania 

z ostrzegawczego systemu sms-owego. Uważa, że system ten sprawdził się, a przekazywane 

ostrzeżenia są niezwykle ważne dla bezpieczeństwa mieszkańców. Poprosił, aby na stronie 

internetowej urzędu, przypomnieć mieszkańcom, że taki system działa. Następnie 

podziękował Burmistrzowi za interwencję, dzięki której bardzo szybko została naprawiona 

linia energetyczna, która została zniszczona podczas ostatniej wichury. 

Z-ca Burmistrza - P. Aneta Kowalewska poinformowała, że na stronie internetowej urzędu 

cały czas jest zamieszczona informacja o działającym systemie ostrzegawczym. Poprosiła 

sołtysów o dodatkowe przekazanie tej informacji mieszkańcom poszczególnych sołectw.  

Radny - P. Sławomir Wróbel spytał, czy w związku z tym, że z Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zostało wykreślonych kilka inwestycji, dotyczących budowy kanalizacji 

sanitarnej, to Gmina nie powinna przystąpić do jakiegoś programu, związanego z budową 

przyzagrodowych oczyszczalni ścieków?  

Sołtys Sitna - P. Jadwiga Ickiewicz stwierdziła, że inicjatywa Komisji Finansów 

i Gospodarki, polegająca na sprawdzaniu istniejących dróg w mieście, to bardzo dobra 

inicjatywa, ale spytała, kiedy Komisja będzie sprawdzała takie drogi na wsi? Dodała, że 

kiedyś ta Komisja była również w Sitnie i również tu stwierdziła potrzebę wybudowania 

nowej drogi.  
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Radny - P. Jan Abramczyk poinformował, że Komisja wyjeżdża w teren, stwierdza fakty 

i przekazuje je dalej. Dalsze decyzje podejmuje już wspólnie Burmistrz i Rada Miejska. 

Dodał, że w III kwartale będzie następna taka Komisja wyjazdowa i wtedy zostaną 

sprawdzone drogi i chodniki na terenach wiejskich. P. Abramczyk przypomniał, że budowa 

drogi w Sitnie jest zapisana i przewidziana do realizacji w 2016 r.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zapewnił, że władze miasta pamiętają o wsiach. 

W tym roku na terenach wiejskich zaplanowano lub już zrealizowano, następujące 

inwestycje: budowa drogi w Rybienku Starym, w Skuszewie, w Kręgach, w Gulczewie, 

w Lucynowie, budowa zatoki parkingowej w Lucynowie Dużym, wykonanie oświetlenia 

w Leszczydole Nowinach, wykonanie drogi i oświetlenia w Tumanku. Burmistrz dodał, że do 

tego dochodzą jeszcze inwestycje, realizowane z funduszu sołeckiego. Następnie zwrócił się 

z prośbą do P. Ickiewicz, aby z budową drogi w Sitnie, poczekać do wiosny. 

Sołtys Sitna - P. Jadwiga Ickiewicz zapewniła, że nie chodzi jej tylko o budowę drogi 

w Sitnie, ale o kontrolę dróg i chodników oraz realizację inwestycji na terenach wiejskich. 
 

Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 11.55, uznając porządek obrad X zwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

 
Protokołowała       Sekretarz obrad   Przewodnicząca Rady 

     Bożena Czerwińska  Krzysztof Sobieski   Elżbieta Piórkowska 


